
Zápis z jednání školské rady 
 

při Základní škole Hrádek u Sušice, okres Klatovy 
 

Dne: 25. 11. 2015 
Místo: ředitelna ZŠ Hrádek u Sušice 
 
Přítomni: Václava Němcová, Ing. Michal Klíma, Mgr. Martin Roučka, Mgr. Ivana Klečková 

 
Program: 
 

1. Volba předsedy Školské rady 
2. Schválení jednacího řádu Školské rady 
3. Schválení Výroční zprávy školy 
4. Informace o ukončení projektu EU Peníze školám 
5. Diskuze 
6. Závěr 

 
První setkání nově zvolené školské rady svolala ředitelka školy Ivana Kůrková, která také přivítala všechny 

přítomné. Rodiče ve školské radě zastupuje opět paní Václava Němcová, zřizovatele Ing. Michal Klíma a 
školu Mgr. Martin Roučka. 

Ředitelka školy dále konstatovala, že jsou přítomni všichni tři členové a školská rada je usnášeníschopná. 
Poté seznámila přítomné s návrhem programu jednání, který byl poté jednomyslně schválen.  

 
1. Prvním bodem schváleného programu jednání byla volba předsedy školské rady. Volba byla veřejná 

a předsedou byl zvolen Mgr. Martin Roučka, který se poté ujal vedení jednání. 
 

2. Školská rada projednala a jednomyslně schválila Jednací řád školské rady, který tak zůstává beze 
změny. 

- Školská rada schvaluje Jednací řád 3 hlasy pro. 
 

3. Projednání Výroční zprávy. Členové rady byli seznámeni s obsahem zprávy. 
- Školská rada schvaluje Výroční zprávu o hospodaření školy za rok 2014/2015 3 hlasy pro. 

 
4. M. Roučka seznámil členy rady s výsledky projektu EU peníze školám, který byl zdárně dokončen. 

Všechny zpracované DUMy jsou využívány ve výuce. 
- Školská rada vzala informaci na vědomí 

 
5. Žádné další body školská rada neřešila a diskuze se nesla v obecném duchu zejména téma 

chystané rekonstrukce školy.  
 

6. Na závěr ředitelka školy poděkovala všem přítomným a připomněla, že další jednání svolává 
předseda školské rady. 

 
 
        
Mgr. Martin Roučka ____________________ 
 
Václava Němcová ______________________ 
 
Ing. Michal Klíma ______________________                    
 
Mgr. Ivana Klečková ______________________ 


